
Další jednání přípravného výboru odborných společností, 18.1.2012. 

 

Jednání se zúčastnili zástupci 16 organizací, zbylí se se omluvili. V úvodu se přítomní infor-

movali o tom, které úkoly přijaté během minulých setkání byly splněny a které budou následovat v 

krátkodobém i dlouhodobém horizontu. Po celý čas se hojnědiskutovalo, padaly návrhy, mnohé 

věci se vyjasňovaly. Mezi diskutéry nebyly zásadní názorové rozpory. 

Konkrétně bylo řečeno, že v nejbližší době musí být vytvořeno legitimní vedení přípravného 

výboru (3 – 5 členného), v němž by neměla rozhodovat odbornost, ale ochota k práci navíc. Musí 

být splněny další úkoly, například jedno samostatné setkání přípravného výboru bude věnováno 

struktuře komory, nebo bude řešen název komory, logo apod. 

Dále proběhla příprava na tiskovou konferenci, která se za účasti ČT 24, ČTK a zástupců dal-

ších odborných médií konala následující den (19.1.2012). Prezidentka ČAS Dana Jurásková v tomto 

bodě seznámila kolegy s hlavními body své prezentace. Akce vyvolala značný zájem o účast – na-

konec se tiskové konference zúčastnilo 12 členů přípravného výboru. 

Z jednání vcelku vyplynulo, že do budoucna čeká přípravný výbor množství úkolů. Jeho usta-

vující schůze problematiku posunula dopředu a ukázala shodu nelékařů ve všech hlavních bodech 

týkajících se vzniku, uspořádání, fungování a poslání komory. 

 


